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Bijlage 1: Samenvatting van de evaluatie 

Uit het kwantitatieve en kwalitatieve onderzoek blijkt dat de huidige werkwijze en resultaten positief 
zijn, maar er ruimte is voor doorontwikkeling. De cijfers tonen aan dat de resultaten van de regio 
grotendeels in lijn zijn met de prevalentiecijfers, waaruit geconcludeerd kan worden dat de huidige 
werkwijze succesvol is. Wel is een duidelijke toename zichtbaar in het aantal screening aanvragen in 
de eerste helft van 2018. 

Daarnaast zijn er gesprekken gevoerd met betrokkenen en enquêtes uitgezet om meer zicht te krijgen 
op 
de ervaringen van verschillende partijen. Ervaringen zijn verkregen vanuit ouders, de teamleiders van 
de gemeentelijke uitvoeringsdiensten, de screener, aanbieders van diagnostiek en behandeling, intern 
begeleiders, de directeur van swv Unita, de dyslexie-coördinator van swv ünita en Annette Schnitker. 
Deze ervaringen zijn als volgt samen te vatten: 
1. Er is bij alle partijen tevredenheid over een onafhankelijke partij als screener/poortwachter. 
2. Vanuit teamleiders en onderwijs is er tevredenheid over de regionale werkwijze. Voor het 
onderwijs is het erg prettig dat er één regionaal coördinatiepunt is en één werkwijze. 
3. Communicatie is een heel belangrijk aandachtspunt: duidelijkheid en transparantie over de 
criteria, het tijdspad, de procedure is gewenst voor zowel ouders als intern begeleiders. 
4. De inrichting van zorgniveau 3 is erg belangrijk ter voorkoming van een beroep op EED 
behandeling en om begeleiding te bieden tijdens of na EED behandeling. Het belang van 
zorgniveau 3 wordt onderstreept door Zien in de Klas, de aanbieders en het onderwijs. 
5. Er zijn verschillen tussen scholen en intern begeleiders over de kennis over de criteria en de 
procedure en de wijze waarop zij documenteren. Dit heeft tot gevolg dat in sommige gevallen 
de procedure wordt vertraagd en irritaties toenemen. 

Er zijn vervolgens verschillende scenario's uitgewerkt om te onderzoeken hoe de toekomstige 
inrichting van de toeleiding naar EED eruit moet komen te zien. Hierbij zijn vier scenario's onderzocht: 
(1) behouden huidige inrichting, (2) screening onderbrengen bij het samenwerkingsverband Unita, (3) 
screening onderbrengen bij het CenA team, en (4) inrichten zoals Wijdemeren met een onafhankelijke 
screening, maar iedere gemeente afzonderlijk de toeieiding. Zowel de teamleiders van de 
gemeentelijke uitvoeringsdiensten als onderwijs (directeur van swv Unita en dyslexiecoördinator) zien 
graag de huidige situatie behouden. Op basis van het afwegen van voor- en nadelen van de 
scenario's 
komt scenario 1 naar voren als meest wenselijke scenario voor de komende jaren. Een 
onafhankelijke partij als screener wordt door alle partijen als zeer wenselijk gezien en ook de huidige 
ervaringen zijn heel positief. Daarbij is de regionale inrichting een pluspunt; voor onderwijs en ouders 
is er in de regio één coördinatiepunt met één eenduidige werkwijze. Het behouden van de huidige 
situatie biedt bovendien de mogelijkheid om de opgedane kennis en ervaringen verder in te zetten en 
te ontwikkelen. 


